
Agendapunt 7: Akkrum, Poeisz parkeergelegenheid

- Hoe gaat het met de parkeergelegenheid bij dit plan? Is er voldoende 
parkeergelegenheid of zorgt dit voor extra belasting op andere plekken?

Antwoord:

Beide vragen hebben inhoudelijk te maken met het proces van het bestemmingsplan en 
dat komt op een later moment in de raad. De nieuwsbrief is onderdeel van de communicatie 
voor het bestemmingsplan en is ter informatie aan u als raad verstuurd, maar had niet 
specifiek bij dit agendapunt toegevoegd hoeven te worden.

- De ontwikkeling geeft extra parkeerdruk, maar door herinrichting van het 
parkeerterrein worden extra parkeerplaatsen gecreëerd en wordt voldaan aan de 
parkeernorm.

- Hoe sluit dit aan bij de plannen vanuit het dorp voor de herinrichting?

Antwoord:

- Dit plan sluit aan op het nog te ontwikkelen plan voor het dorpscentrum. Het staat in 
ieder geval de verdere uitwerking van dit plan niet in de weg en zou het zelfs kunnen 
versterken.
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